
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی

اخبار 2

رئیس اتحادیه 
مواد پروتئینی 
بیرجند: تولید 

کننده، تخم مرغ 
تولیدی را عرضه 

نمی کند چرا که از 
قیمت پایین آن 

گلایه دارد

خراسان جنوبی 61 سال پیش         
 در روزنامه

تودیع رئیس شهربانی

روزنامـه خراسـان در شـماره 2854 بـه تاریـخ 24 اردیبهشـت 1338در 
مطلبـی در صفحـه 6 آورده اسـت: روز سـه شـنبه بمنظـور تودیع با سـروان 
امیله رئیس سـابق شـهربانی که بمشـهد منتقل شـده و آشـنایی با سـروان 
اداره  محـل  در  کـه  مجلسـی  در  طبـس  شـهربانی  جدیـد  رئیـس  سـیدی 
شـهربانی تشـکیل شد روسـای دوایر دولتی و جمعی از محترمین و اعضاء 
انجمـن شـهر در مجلـس مزبـور شـرکت داشـتند و آقایـان تجلی بخشـدار و 
اظهـری رئیـس فرهنگ و سـروان سـیدی رئیـس جدید شـهربانی مطالبی 

پیرامـون وظیفـه مامـوران دولـت بیـان کردند.

ستون حرف مردم 
روزنامه خراسان جنوبی 

انعکاس دهنده صادق نظرها، 
انتقادها و مشکلات شماست.

حرف مردم 

                                                
ــر: نماب

056 32448054  
پیامک:

2 0 0 0 9 9 9  
ــن: تلف

056 32448050

روستاهای  ● مردم  به   98 بهمن  در  استاندار 
قنبرآباد، رضویه، قوامیه، چکاب و عباس آباد 
بخش دیهوک طبس قول داد که پروژه ناتمام 13 
کیلومتری این روستاها هرچه زودتر به سرانجام 
برسد اما هنوز خبری نیست و مردم آب شرب 
بهداشتی ندارند. مسئولان لااقل تا هفته دولت 

این کار را به سرانجام برسانند.
پارکی در خیابان الهیه مهرشهر احداث شده  ●

است که هنوز فضای سبز، روشنایی و فضای بازی 
برای بچه ها ندارد.

این  ● گرفتن  شدت  و  کرونایی  ایام  این  در   
بیماری، مرکز شهرستان بشرویه و مکانی در 
کنار مسجد اصلی شهر، به محل خرید و فروش 
ضایعات و دپوی آن تبدیل شده است. مسئولان 

شهر رسیدگی کنند.
چهارشنبه گذشته پرسه چهار سگ ولگرد در  ●

تقاطع سلمان فارسی و شبنم بیرجند در نزدیک 
خصوص  به  اهالی  وحشت  و  ترس  باعث  ظهر 
کودکان و بانوان شد. با آتش نشانی و شهرداری 
مسئول  نکردند!  اقدامی  هیچ  گرفتیم  تماس 
جمع آوری سگ های ولگرد در مرکز استان 

کیست؟
بخش  ● آباد  عباس  و  روشک  روستاهای 

مرکزی قاین از آب شرب بهداشتی برخوردار 
شبکه  اهالی،  باخودیاری  که  حال  نیستند. 
داخلی اجراشده است، از مسئولان استانی و 
شهرستانی تقاضا داریم برای تعیین تکلیف و 

اجرای طرح اقدام کنند.
توجیه مسئولان وزارت بهداشت برای اعلام  ●

نشدن آمار استانی ابتلا به کرونا چیست؟ آیا 
اعلام آمار باعث حساسیت بیشتر جامعه دربرابر 
موضوع شیوع کرونا نمی شود؟ آیا به این فکر 
کرده اند که اعلام نشدن تعداد مبتلایان باعث 
می شود خیال خیلی ها از احتمال ابتلا به آن 
راحت شود و بی پروا در محیط تردد داشته باشند 
یا این که اگر اعلام آمار خوب نبود، پس چرا تا 

حالا اعلام می شد؟
 در حالی که با توجه به شیوع کرونا و بنا به  ●

توصیه های بهداشتی، خرید نان از سوپر مارکت 
و مغازه به صلاح نیست نانوایی ها در نهبندان 
ساعت 14:30 و همزمان با تعطیلی اداره ها 
نان  خرید  برای  باید  گاهی  و  شوند  می  بسته 
همه شهر را زیرپا بگذاریم. حداقل یک نانوایی 

کشیک برای ایام کرونا در شهر لازم است.
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بازی با تخم مرغ
انصاری

این روزهـا تخم مـرغ هم غذایـی لاکچـری و در بیرجند 
دسـت نیافتنـی شـده اسـت چـرا کـه ویتریـن برخـی از 
واحدهـای عرضـه تخـم مـرغ ایـن روزها یـا خالی اسـت 

یـا تعـداد کمـی شـانه تخـم مـرغ را به خـود مـی بیند.
بـرای  اسـت  روزی  چنـد  گوینـد  مـی  فروشـندگان   
دریافـت تخم مرغ بـه چنـد مرکز خریـد، سـفارش داده 
ایـم امـا خبـری از تحویـل آن نیسـت و مراکـز عمـده 
فروشـی هم علت ایـن کمبـود را قیمت پاییـن تخم مرغ 

در بیرجنـد مـی داننـد.
 ایـن در حالی اسـت کـه قبـل از مـاه رمضـان قیمـت هر 
کیلـو تخم مـرغ هفـت هـزار و500تومـان بـود و در این 
روزهـا بـه قیمـت 9 هزارتومـان روی تـرازوی فـروش 
قرار مـی گیـرد    با ایـن حال بازهـم  ایـن  افزایـش تولید 

کننـدگان را مجـاب نمـی کنـد.
مسـئول فـروش یـک مرکـز تولیـد مـرغ و تخـم مـرغ در 
گفـت و گـو بـا خبرنـگار مـا یکـی از دلایـل کمبـود تخـم 
مـرغ در شـهر بیرجنـد را قیمـت گـران دان دانسـت 
وگفـت: چنـد وقـت اسـت شـاهد افزایـش قیمـت دان 

هسـتیم و ایـن امـر سـبب شـده تولیـد کننـدگان تخـم 
مـرغ را بـه دلیـل قیمـت پاییـن، بـرای فـروش عرضـه 

. نکننـد
»چرخـکاران« بـا بیـان ایـن کـه قیمـت تخـم مـرغ تولید 
شده در بیرجند به نسـبت دیگر شهرستان های مجاور 
ارزان تر اسـت و این سـبب نارضایتـی تولیـد کنندگان 
شـده، افـزود: مدتـی اسـت دان پیـدا نمی شـود و اگـر 
هم وجود داشـته باشـد قیمت آن زیاد اسـت و خرید آن 

بـرای تولیـد کننده مقـرون بـه صرفه نیسـت.
بـه گفتـه وی، دولـت دان را سـهمیه بنـدی کـرده و در 
چنیـن اوضاعـی ، تولیـد کننـده  در  حـال حاضـر فقـط 
به دنبـال حفظ مـرغ اسـت و تـلاش دارد  تا  حـد ممکن 
مـرغ را زنـده نگـه دارد و در گام بعـد بـه فکـر تولیـد تخم 
مرغ باشـد، حال بایـد در گام نخسـت نظارت بیشـتری 
بر عرضـه دان در بیرجند و اسـتان شـود چرا کـه گاهی 
دیـده مـی شـود دسـت دلالان در کار اسـت و تولیـد 
کننـده تخـم مـرغ حتـی حاضـر نیسـت اسـمی از دلال 

ببـرد چـرا کـه بـه ضـرر خـودش تمـام می شـود.
وی گریزی به گرانی سـایر اقلام در جامعـه زد و افزود: 
در ایـن مـدت  60 قلـم کالای اساسـی افزایـش قیمـت 

داشـته امـا تخـم مـرغ بـا وجـود گرانـی کارتـن و دان 
افزایـش قیمتـی نداشـته اسـت، حـال بـا ایـن وضعیـت 
تولیـد کننـده تخـم مـرغ امیـدی نـدارد تـا جوجـه ریزی 
کنـد چـرا کـه دان را بـا قیمـت مناسـب دریافـت نمـی 

. کنـد
او گفـت: این روزها در هـر موضوعی شـاهد  حضوریک 
سـلطان هسـتیم، حـال بـا وجـود دان کافـی در گمرک 
چـرا کسـی دان را آزاد نمـی کند تا به دسـت اسـتان ها 

برسـد، باید سـلطان دان مشـخص شود.
»زجاجـی« رئیـس اتحادیه مـواد پروتئینـی بیرجند هم 
با تاییـد کمبود تخم مـرغ در شـهر گفت: تولیـد کننده، 
تخم مـرغ تولیـدی را عرضه نمـی کند چرا کـه از قیمت 
پاییـن آن گلایـه دارد و معتقد اسـت تخم مرغ بـا قیمت 
هشـت هزارتومـان خریـداری مـی شـود و بـه قیمـت 9 
هزارتومـان به دسـت خریـدار می رسـد و ایـن درحالی 
اسـت کـه در شهرسـتان هـای مجـاور قیمـت بـرای 

خریـدار 10 هزارتومـان اسـت.
خبرنگار مـا بـرای پیگیـری موضوع بـا مسـئولان جهاد 
کشـاورزی، تمـاس گرفت امـا پاسـخی از آنـان دریافت 

نشـد.

 دانشگاه فنی وحرفه ای از طرح توازن 
کمک نگرفت

حسـین قربانـی –تاکنـون از محـل طـرح تـوازن هیـچ کمکـی بـه دانشـگاه فنـی 
وحرفه ای استان نشده اسـت. رئیس دانشـگاه فنی و حرفه ای خراسان جنوبی 
در جمـع خبرنـگاران بـا اعـلام ایـن کـه یکـی از خواسـته های دیریـن مـردم راه 
انـدازی رشـته تاسیسـات برودتـی و تهویـه مطبـوع بـود، گفـت: راه انـدازی ایـن 
رشته امسـال مجوز گرفت و از ابتدای مهر در این رشـته پذیرش دانشجو داریم. 
مهندس»نخعی«احـداث سـاختمان کارگاهـی هـزار و 530 مترمربعـی بـا سـه 
میلیـارد و 200 میلیـون تومـان، احـداث سـاختمان آموزشـی پسـران بیرجنـد 
بـا 4.5 میلیارد تومـان، احـداث نمازخانـه بـا 900 میلیـون تومان و احداث سـه 
زمیـن ورزشـی را از جمله پـروژه هـای عمرانی این دانشـگاه بـرای بهـره برداری 
در هفتـه دولـت دانسـت. وی از بـه روز رسـانی 60  درصـد کارگاه هـای ایـن 

دانشـگاه، خبـر داد .

تجلیل 71 جهادگر برتر استان
خسروی- 71 جهادگر برتر استان تجلیل شدند. سردار »قاسمی« فرمانده 
سپاه انصارالرضا)ع( استان روز گذشته در همایش آیین رسم هجرت و تقدیر از 
جهادگران عرصه کمک مومنانه و مبارزه با بیماری کرونا، گفت: جهش تولید 
به ویژه در محصولات کشاورزی از راهبردهای مد نظر امسال است که در این 
بستر می توان از ظرفیت گروه های جهادی استفاده کرد. معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری هم گفت: در سیل اواخر سال 97 و اوایل 98 حضور 
به موقع نیروهای جهادی، تسکینی بر آلام مردم شد. »میرجعفریان« با اشاره 
به طرح های آبخیزداری و مشکل کمبود آب در منطقه افزود: تعدادی از طرح 
های آبخیزداری با همکاری بسیج سازندگی به اتمام رسید و 85 میلیون متر 
مکعب آب ذخیره سازی شد. »زهرایی«رئیس سازمان بسیج سازندگی کشور 
هم با تاکید بر این که در طرح ملی مقابله با کرونا، بسیج خوش درخشید، گفت: 
150 جهادگر طلبه بسیجی بدون ابلاغ و آتش به اختیار در تغسیل و تدفین 
بیماران کرونایی شرکت کردند و هفت میلیون و 150 هزار بسته معیشتی هم 

بین مردم توزیع شد.

ضحـی- انتقـال اصنـاف آلاینـده و مشـاغل مزاحـم 
مرکـز اسـتان بـه منظـور جلوگیـری از آلودگـی 
هـا،  مزاحمـت  کاهـش  محیطـی،  زیسـت  هـای 
پـاک سـازی معابـر شـهری، بالابـردن کیفیـت کار 
اصنـاف آلاینـده، ایجـاد رقابـت، کاهـش اجـاره 
80 کلیـد خـورد.  بهـا و دسـتمزدها  و ... دهـه 
بـا گذشـت حـدود دو دهـه از شـروع  ایـن طـرح، 
در نهایـت واگـذاری بخشـی از اراضـی بـا تامیـن 
بخشـی از زیرسـاخت هـا تیـر سـال گذشـته انجـام 
و وعـده داده شـد صـدور پروانـه نیـز انجـام شـود. 
امـا طولانـی شـدن رونـد انجـام طـرح و بالارفتـن 
هزینـه هـا بـرای سـاخت و سـاز و صـدور پروانـه، 
تعییـن تکلیـف نشـدن مالکیـت بخشـی از اراضی و 
... از جملـه عواملـی اسـت کـه سـبب شـده انتقـال 
مشـاغل مزاحـم راه بـه جایـی نبـرد. روز گذشـته 
جمعـی از صاحبـان مشـاغل فنـی در اعتـراض بـه 
لغـو مزایـده خریـد اراضـی واگـذاری شـهرداری و 
حتی بازپرداخت نشـدن پول آن توسط شهرداری 
در شـهرداری و شـورای شـهر حاضـر شـدند تـا آن 
هابـرای گره گشـایی چـاره جویی کننـد. حاضران 
در ایـن تجمـع اظهـار کردنـد کـه مزایده سـال 97 

ابطـال شـده و هزینـه ای کـه مـا بـه عنـوان برنـده 
مناقصـه پرداخـت کردیـم بعـد از گذشـت 11مـاه 

هنـوز برگردانـده نشـده  اسـت. 
برخـی نیز بـا بیـان این که هشـت سـال اسـت برای 
قطعـه زمینـی کـه قـرار بـود بـه آنـان تعلـق گیـرد 
هزینـه پرداخـت کـرده انـد، گفتنـد کـه بـا گذشـت 
چندین سـال یک روز باید بـرای زمینی کـه نداریم 
عـوارض پرداخـت کنیـم، روز دیگـر بایـد بـرای 
صـدور پروانـه و نقشـه بـرداری و یـک روز هـم برای 
زیر سـاخت پـول پرداخت شـود، چرا مسـئولان در 

انتقـال صنـوف گـره ایجـاد مـی کننـد؟
یکـی از حاضـران بـه خبرنـگار مـا گفـت: نیمـی 
از زمیـن هایـی کـه بـرای انتقـال صنـوف آلاینـده 
بیرجنـد در خـارج از محـدوده شـهر جـدول کشـی 
شـده، متعلـق بـه شـهرداری و نیـم  دیگـر متعلـق به 

راه و شهرسـازی اسـت.
بـه گفتـه وی سـال هـا پیـش شـهرداری بیرجنـد، 
مزایـده ای بـرای واگـذاری زمیـن هـا برگـزار کـرد 
امـا آن مزایـده ابطـال شـد و مشـخص نیسـت دلیل 
ابطـال چـه بـود؟ شـهرداری مـی گویـد بایـد زمیـن 
ها را بـه روش اجـاره به شـرط تملیـک واگـذار کند 

و بعـد از سـه سـال، قیمـت گـذاری و بـه قیمـت روز 
واگـذاری انجـام شـود در حالـی کـه ایـن اقـدام بـه 

ضـرر کسـبه اسـت.
وی بـا بیـان ایـن کـه بـرای صـدور پروانـه هـر قطعـه 
100 متـری، 100 میلیـون تومـان مـی گیرنـد، 
تصریـح کـرد: چـرا مسـئولان به ایـن موضـوع ورود 

نمـی کننـد؟  
در  هـم  بیرجنـد  شـهر  شـورای  اعضـای  از  یکـی 
مـا  گفـت:  معترضـان  مشـکلات  بررسـی  جلسـه 
آلاینـده  صنـوف  انتقـال  جریـان  در  مسـئولان 
کوتاهی کـرده ایـم و بایـد اعتمـاد بین شـهرداری، 
شـورای شـهر و اصنـاف دوبـاره رقـم بخـورد تـا این 
پـروژه در مـدت باقـی مانـده از عمـر شـورا بـه ثمـر 
بنشـیند.»یزدان شـناس«گریزی بـه مزایـده سـال 
97 زد و بـا تاکیـد بر ایـن کـه بایـد مزایـده ای دیگر 
بـا شـفافیت کامـل برگـزار شـود، افـزود: اصنـاف 
باید در مزایـده شـرکت و در گام دیگر بـرای صدور 

پروانـه اقـدام کننـد.
در ایـن نشسـت مقـرر شـد در قـرارداد موجـود، 
مواردی کـه مـد نظـر اتحادیه مربـوط و اعضاسـت، 

تصحیـح و در جلسـه بعـدی شـورا بررسـی شـود.

وعده جدید 
به صاحبان 

اصناف 
آلاینده


